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Zápis ze schůze 

Studentského parlamentu Gymnázia J. K. Tyla 

 
 

Datum 29. 03. 2021 

Zapisovatel David Vápeník 

Ověřovatel Martin Urban 

 

P Ř Í T O M N Í   Z Á S T U P C I 

1.A 0 1.B 1 1.C 2 1.D 3 1.E 1 

2.A 2 2.B 1 2.C 1 2.D 1 2.E 1 

3.A 1 3.B 1 3.C 2 3.D 0 3.E 1 

4.A 0 4.B 1 4.C 1 4.D 0 4.E 0 

 

 

 

Program v bodech 

 
1. Distanční výuka 

2. Odborná práce 

3. Ostatní, diskuse 
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1. Distanční výuka 

 

Předseda parlamentu obeznámil pana ředitele s argumenty vzešlými z diskuse z minulé schůze.  

 

•  Studenti jsou přetížení a mají příliš mnoho online hodin 

o Je třeba snažit se udržet vysokou efektivitu vzdělávání. 

o Efektivita výuky se od jara zvýšila, přesto však není a nemůže být stejně vysoká jako v případě prezenční 

výuky. Škola se snaží, aby studenti byli distanční výukou poškozeni co nejméně. 

• Je třeba studentům poskytnout více svobody pro vlastní organizaci času, nechat vzdělávání na jeho vlastní 

odpovědnosti jakožto klíčové kompetenci získanou studiem na gymnáziu. 

o Škola se snaží tyto klíčové kompetence rozvíjet, ale například fakt, že se zvyšuje množství podvodů a 

opsaných prací, příliš nesvědčí o odpovědnosti těchto studentů za vlastní vzdělání. 

• Pokud profesor zadá nepůvodní pracovní list, jehož řešení lze v řádu vteřin vyhledat na internetu, může to v 

kombinaci s časovým přetížením studentů k opisování svádět a snižovat tedy celkovou efektivitu výuky. 

o To, že student podvádí, není chyba školy 

• Někteří studenti trpí vážnými psychickými problémy nebo zvažují ukončení studia na gymnáziu vlivem stávající 

podoby distanční výuky 

o Studenti se mohou obrátit na školní psycholožku 

 

 

2. Odborná práce 

 

• Na odbornou práci je vlivem distanční výuky velice málo času a jsou velice ztíženy podmínky pro její 

vypracování, zejména například pro praktickou část. 

• Měl by být vyhrazen jeden týden pro soustředěné psaní odborné práce bez distanční výuky. 

 

3. Ostatní, diskuse 

 

• Studentský parlament by měl být informován a přizván k diskusi dříve, než škola zavede významnou změnu ve 

vzdělávání na gymnáziu, jako například odbornou práci. Parlament nedostal možnost se vyjádřit včas. 

 

 

   

podpis ověřovatele 
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